
Pytania: 

Dzień dobry, 

Pytanie moje brzmi następująco: dlaczego od kilku tygodni ulica Bunkrowa nie jest oświetlana 

przez zamontowane przy drodze lampy, które służą wyżej wymienionej czynności. 

 

                                                                                                             Beata Kluczkiewicz 

 
Dzień dobry, 
dlaczego od kilku dni nie świecą latarnie uliczne przy ulicy Bunkrowej w Świdnicy?  
 
 
                                                                                                                   Sylwia Druszcz  
 
Dzień dobry,  
Proszę o odpowiedź, dlaczego od 01/2022 na ul. Bunkrowej w Świdnicy nie ma oświetlenia?  
 
                                                                                                                 Grzegorz Ziemiański  
 
 
 

Odpowiedź: 
 
 
Dzień dobry, 

Uprzejmie informuję, że zgłoszenie awarii wpłynęło do Zakładu Usług Komunalnych w dniu 5 
stycznia 2022 r. około godziny 7.30. Zgłoszenie to zostało niezwłocznie przekazane do ENEA 
Oświetlenie (tego samego dnia tj. 5 stycznia br. o godzinie 7.59). Zgodnie z warunkami umowy 
Operator jest zobowiązany w terminie 7 dni od daty  przyjęcia zgłoszenia, dokonać naprawy 
awarii. Termin ten mija 12 stycznia br.  

 
 

 

 
Pozdrawiam serdecznie 

 
Izabela Mazurkiewicz 
Wójt Gminy Świdnica 

 


